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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll az IC+ vasúti kocsik készítésének projektje?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint az IC+ vasúti kocsik készítésére létrehozott projekt jelentős késésben van, 2016-
ra 50 ilyen vasúti kocsinak kellett volna elkészülnie, ebből azonban 2018 végén mindössze 3 darab 
szállít utasokat.

A projekt nem halad, és mivel a MÁV-Start jelentős erőforrásokkal ezen a projekten dolgozik, nem 
marad elég kapacitás a meglévő járművek karbantartására, így egyre kevesebb az üzemképes vasúti 
kocsi.

A fentiek miatt a következő kérdéseim lennének Önhöz:

- Hogy áll az IC+ vasúti kocsik építése? Hány kocsi készült el eddig, illetve hányra van még 
szállítási szerződés?

- Mi az oka ennek a jelentős késedelemnek?

- Ki a személyi felelős azért, hogy a projekt megfeneklett?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. január 7.

dr. Oláh Lajos
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